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Abstract (en)
The heat exchanger (2) has a positive temperature coefficient (PTC) heating element (5) provided in a housing (1), where opposite sides of the
heating element are arranged adjacent to contact plates (7, 7'). The heating element and the contact plates are glued with one another to form a
pre-mounted component (8). The housing is made of electrically conductive material i.e. aluminum, and designed as an extruded pipe. U-shaped
insulations (10, 10') are provided between an inner wall (9) of the housing and one of the contact plates. Position profiles (11, 11') are attached at the
insulation.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Wärmeübertrager (2), insbesondere elektrischer Zuheizer für ein Kraftfahrzeug, welcher ein Gehäuse (1) aufweist, in
welchem zumindest ein PTC-Heizelement (5) angeordnet ist, welches auf gegenüberliegenden Seiten jeweils an ein Kontaktblech (7, 7') angrenzt,
wobei das zumindest eine PTC-Heizelement (5) und die auf den gegenüberliegenden Seiten angrenzenden Kontaktbleche (7, 7') miteinander
verklebt sind, um so eine vormontierte Baueinheit (8) zu bilden.
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